

## RBS

Portable hoist working lamp (20-100W)



## 适用范围 Application

适用于铁路、油田、钢铁、石化、电力、公安、消防、部队等企业对外作业离市电较远的施工地点用市电的困难、各种大型施工作业、维护抢修、事故处理和抢险救灾等工作现场对大面积、高亮度照明的需要。

Suitable for railway ,oil field, steel, petrochemical, electric power, public security , fire control, army and other enterprises outdoor work from the construction site of distant city electric power difficulties, various large-scale construction operations, maintenance, accident and disaster relief wok site of the large area, high brightness illumination need.

## 产品特点 Product feature

- 1.灯盘由两盏35W氙气大灯灯头组成。灯具采用两节伸缩气杆作为升降调节方式，最大升起高度2.8米；每盏灯可单独做上下、左右调节，整个灯盘以伸缩气杆为轴心做360°水平旋转。
- 2.通过无线遥控可在50米范围内分别控制每盏灯的开启和关闭，使用电动或手动可快速控制气缸的升降。灯具由灯架(包括灯盘、伸缩气杆)和电池底座上下两部分组成，轻便并易于组合、拆卸，操作简单，实用方便。使用电池组供电时，一次充满电可连续照明26小时以上。
- 3.灯具整体采用进口金属材料制作，质量稳定，性能可靠，能在恶劣环境和气候条件下正常工作。
- 4.为满足用户个性化的需求，如本产品的标准配置不能满足用户的工作需要，我司可在灯盘的灯头数量、功率、泛光或聚光类型、伸缩气杆升起的高度及电池的容量上按用户要求做出调整。

1.The lamp disc consists of two 35W xenon headlamps. Lamps with two sections of telescopic gas bar as lifting regulation, maximum lifting height of 2.8 meters; each lamp can be done alone, on left and right control, the whole lamp with telescopic gas bar for 360 degree rotation axes.

2. Convenient operation through the wireless remote control can be in the range and closed, the use of electric or manual can quickly con the gas rodlifting. The lamp is composed of lamp holder (including lamps, telescopic gas bar) and a battery on the base of two parts, portable and easy to assembly, disassembly, simple operation, convenient and practical. The use of battery power supply a power can be filled with 26 hours continuous lighting.

3. Whole lamp using a variety of high quality metal materials, stable, quality, reliable performance. In a harsh climatic conditions of work.

# 防爆灯具

## RBS

### 便携式应急升降工作灯(20-100W)



4. In order to meet customer specific needs .if the standard configuration of this product can not meet the need. Our company can be in the cap quantity, power, spotlight flood light, telescopic gas bar lifting height and battery to you request to make adjustments.

### 主要技术参数 Main technical parameters

额定电压(Technical parameters): DC24V

适配光源(Rated voltage): HID, LED

额定功率(Application of light source):

2 × 35W(普通型) 2 × 30W, 2 × 40W, 2 × 50W(防爆型)

额定容量(Rated power): 100Ah

连续放电时间(Continuous discharge time): 26h

充电时间 (Charge time): 10h

气杆最大升降高度(The telescopic gas bar maximum lifting high): 2.8m

外形尺寸(Outline dimension): 585 × 470 × 560mm

重量(Weight): 43.2kg